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Enkel fråga till kommunfullmäktige  

Trygg omsorg och uppföljning av assistans i Linköpings kommun 
 
Linköpingslistan vill lyfta fram vikten av att alla invånare i Linköpings kommun som har 
assistansbeslut enligt LSS (Lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade) får en 
omsorg som är trygg, pålitlig och i linje med deras individuella behov. Med tanke på vad vi 
kunnat läsa i Corren ser vi ett behov av att säkerställa att de aktörer som kommunen 
samarbetar med, såsom Lilja assistans, lever upp till de krav och förväntningar som ställs i 
avtalen.  
 
Med detta som bakgrund vill vi ställa följande fråga till kommunfullmäktige: 
 
Vilka konkreta åtgärder vidtar förvaltningen för att säkerställa att personer med 
assistansbeslut i Linköpings kommun får en trygg och pålitlig omsorg utifrån sina beslut? 
 
Hur kommer förvaltningen följa Lilja assistans arbete för att säkerställa att de uppfyller alla 
kriterier i avtalet med kommunen? 
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Linköpingslistan 
 


